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Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
Torsdag d. 14. maj 2019 kl. 19.15 - 21.15  

 

 

Referat 

  

14/19 

Godkendelse af referat fra sidste møde  
Referatet blev godkendt. 
 

 

15/19 

Nyt fra Thurø Skole 

 

Elevrådet: 

 Elevrådet peger på ”Miniby” som et oplagt fordybelsestema i det kommende skoleår. 

 Elevrådet har indkøbt en sofa, som nu står i D-bygningen. 

 Der bliver hygge på skoleårets sidste elevrådsmøde, hvor der serveres koldskål og frugt 

efter elevrådets eget ønske. Her evalueres skoleåret og der sendes besked videre til det 

kommende elevråd. 

 

 

Personale:  

 Rikke og Carsten afløser i kommende skoleår Stine og Martin i skolebestyrelsen i 

kommende skoleår. 

 

 

Ledelse:  

 Annemette gennemgik timetalsplanen for 2019-20 + nye ringetider. 

 

 Annemette gennemgik skolens indsatsområder for kommende skoleår (PLF og 

mangfoldige læringsfællesskaber, AULA, indsats for ordblinde + LOMA). 

 

 Der planlægges med 3 hele fordybelsesuger i kommende skoleår + 8 anderledes dage. 

Skoledagene i fordybelsesugerne og på de anderledes dage vil generelt slutte kl. 13.05. 

Antimobbedagen udgår men indtænkes i en fælles udflugtsdag, som måske går til 

Christiansminde. 

 

 Annemette orienterede om fagfordelingen, som er godt i gang. Snart nærmer 

skemalægningsprocessen sig. 

 

 Skolebestyrelsens årsberetning for 2018 skal udgives. Forslag: Elevrådsmedlemmer 

læser den op og udgiver. 

 

 Kontoret undersøger om der er relevante alternativer til skolefoto, hvor Gauss i 

øjeblikket har leverancen.  

 

 

AULA v. René 

 Processen skrider fremad.  

 Thurø Skole deltager i netværksmøder sammen med de øvrige 11 folkeskoler. 

 Medarbejderne har prøvet at arbejde i ”test-AULA” én  

 Anita og Henrik står for uddannelse af medarbejderne og vi forventer at holde to 

uddannelses-eftermiddage mere. 

 Maria (sekretærvikar) er central i processen og arbejder med opsætning af systemet 
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herunder at lave de relevante hovedgrupper.  

 AULA indeholder ikke et arkiv, hvorfor vi pt. arbejder på at finde et brugbart alternativ. 

 Der arbejdes på informationsmateriale centralt, som forventes at udkomme sent. 

 AULA 1.0 forventes ikke at kunne ret meget, men vi forventer at vi kan kommunikere 

med hinanden. Der udkommer løbende nye og forbedrede versioner af AULA i løbet af 

skoleåret.  

 

 

Svendborg Kommune:  

Forårs-SFO er nu endelig godkendt i B&U, så nu skal vi have udviklet et koncept på Thurø 

Skole i forhold til 1. april 2020, hvor det starter op. Der vil blive nogle ændringer. Fx vil 

indskrivning til kommende børnehaveklasse fremadrettet skulle ske tidligere.  

 

Annemette gav en kort tilbagemelding fra dialogmødet i dag på Byhaveskolen, hvor temaet var 

”Mangfoldige læringsmiljøer” samt en gennemgang af ressourcetildelingsmodellen på 

specialområdet. Der var ikke forældrerepræsentation fra Thurø Skole denne gang, hvilket vi 

fremadrettet vil arbejde for at der altid bliver. Fx ved at der som udgangspunkt altid er to 

forældre, som deltager i dialogmøderne.  

 

 

 

16/19 

Uddannelsespolitik i høring Bilag – skal afsendes i dag. 

 

Høringssvaret blev drøftet og færdiggjort til afsendelse.  

 

 

 

17/19 

Klima, bæredygtighed og genbrug 

Pernille har fremsendt skriv til inspiration. Punktet udskydes til Pernille er med. 

 

Kommentar: 

Dette kan måske være et oplagt emne til en af fordybelsesugerne. 

 

 

18/19 

Princip-gennemgang 

Princip for klassedannelse (bilag) 

Blev revideret. 

 

 

Princip for undervisningens organisering (bilag) 

Blev revideret. 

 

 

 

19/19 

Eventuelt 

Næste (og skoleårets sidste) møde er onsdag den 12. juni 2019 kl. 17.00 – 18.30 på skolen. 

Der vil være efterfølgende spisning kl. 19.00 på Hotel Troense (med tilmelding på forhånd). 

 

Martin undersøger om det vil være muligt at ankomme med skib afhængig af vind og vejr.  

 

 

 

 
Referent René 


